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Številka:  0130-37/2015/23 
Datum:  13. 8. 2015  
 
 

Z  A  P  I  S  N  I  K 
 

6/2015 seje Zdravstvenega sveta , ki je potekala v sredo, 5. avgusta 2015 , v veliki sejni sobi v 
pritličju Ministrstva za zdravje RS, Štefanova 5, Ljubljana, s pričetkom ob 15. uri. 
 
 
PRISOTNI ČLANI ZS:   

• prof. dr. Franc Strle, predsednik, 
• doc. dr. Tonka Poplas Susič, 
• prof. dr. Adolf Lukanović, 
• prof. dr. David B. Vodušek, 
• prof. dr. Tadej Avčin, 
• doc. dr. Maja Rus Makovec, 
• doc. dr.  Maja Sočan, 
• asist. Franc Vindišar, 
• prof. dr. Mitja Košnik, 
• mag. Peter Požun, 
• mag. Suzana Jarc, 
• Nada Irgolič, 
• dr. Aleksandra Stjepanovič Vračar. 

 
OSTALI PRISOTNI:  

• Nina Pirnat, državna sekretarka,  
• Tomaž Glažar, generalni direktor Direktorata za zdravstveno ekonomiko, 
• Vesna Kerstin Petrič, Sektor za krepitev zdravja ter obvladovanje kroničnih nenalezljivih 

bolezni in stanj, 
• prof. dr. Janez Jazbec, Klinični oddelek za otroško hematologijo in onkologijo, 

Pediatrična klinika UKC Ljubljana (prisoten pri 3. točki dnevnega reda), 
• dr. Roman Košir, Urgentni center Klinike za kirurgijo, UKC Maribor (prisoten pri 4. 

točki), 
• Darko Čander, Zdravstveni dom dr. Adolfa Drolca Maribor (prisoten pri 4. točki), 
• Gregor Prosen, Zdravstveni dom dr. Adolfa Drolca Maribor (prisoten pri 4. točki), 
• Dušanka Petrič, Sektor za razvoj zdravstvenega varstva (prisotna pri 4. točki), 
• Mojca Grabar, Pravna služba Ministrstva za zdravje (prisotna pri 4. točki), 
• Anja Bračko, Sektor za razvoj zdravstvenega varstva. 

 
OPRAVIČENO ODSOTNI:  

• prof. dr. Janez Žgajnar, 
• prof. dr. Radovan Hojs, 
• asist. dr. Andreja Čufar, 
• prof. dr. Alojz Ihan, 
• prof. dr. Metoda Dodič Fikfak, 
• doc. dr. Tit Albreht, 
• Milojka Kolar Celarc, ministrica za zdravje,  
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• mag. Irena Kirar Fazarinc, v. d. generalne direktorice Direktorata za zdravstveno 
varstvo, 

• Mojca Gobec, generalna direktorica Direktorata za javno zdravje, 
• Samo Fakin, v. d. generalnega direktorja Zavoda za zdravstveno zavarovanje 

Slovenije, 
• mag. Hugon Možina, Internistična prva pomoč Interne klinike, UKC Ljubljana (vabljen k 

4. točki). 
 

Na seji so bili prisotni tudi predstavniki medijev. 
 
 
Sejo Zdravstvenega sveta (v nadaljevanju: ZS) je vodil predsednik Zdravstvenega sveta, prof. 
dr. Franc Strle, po naslednjem DNEVNEM REDU: 
 

1. Potrditev predlaganega dnevnega reda. 
2. Potrditev zapisnika 5/2015 seje ZS in pregled realizacije sklepov. 
3. Obravnava Evropskih standardov oskrbe otrok z rakom. 
4. Predstavitev Enotne metodologije organizacije urgentnih centrov v Republiki Sloveniji. 
5. Razprava o predlogih in pripombah članov ZS na Predlog Resolucije o nacionalnem 

planu zdravstvenega varstva 2015 - 2025 "Skupaj za družbo zdravja".  
6. Razno. 

 
Po preštetju navzočih članov ZS je predsednik ZS ugotovil, da je prisotnih 13 članov od 19, torej 
je ZS sklepčen. Lista prisotnosti je sestavni del originalnega zapisnika. 
 
 

Ad 1 – Potrditev predlaganega dnevnega reda 
 
Predsednik ZS je člane pozval k potrditvi predlaganega dnevnega reda seje. Člani ZS niso imeli 
pripomb na dnevni red. 
 
 
Sprejet je bil SKLEP:  
 
Člani Zdravstvenega sveta so potrdili predlagani dnevni red seje. 
 
 

Ad 2 – Potrditev zapisnika 5/2015 seje ZS in pregle d realizacije sklepov 
 
Predsednik ZS je člane pozval k potrditvi zapisnika 5/2015 seje ZS z dne 1. 7. 2015 in k 
pregledu realizacije sklepov seje. Člani niso imeli pripomb na zapisnik. Realizirani so vsi sklepi 
5/2015 seje ZS. Sklep, sprejet pod točko ad5/2 (delovanje Komisije za strokovna napredovanja) 
je bil ministrici sporočen le ustno, predsednik ZS bo pripravil še uradni dopis. 
 
 
Sprejet je bil SKLEP:  
 
Člani ZS so potrdili zapisnik 5/2015 seje ZS z dne 1. 7. 2015 in se seznanili z realizacijo 
sklepov.  
 
 

Ad 3 – Obravnava Evropskih standardov oskrbe otrok z rakom 
 
Evropske standarde oskrbe otrok z rakom je predstavil prof. dr. Janez Jazbec s Kliničnega 
oddelka za otroško hematologijo in onkologijo Pediatrične klinike UKC Ljubljana. Gre za 
dokument, ki ga je pripravilo Evropsko združenje za otroško onkologijo, člani tega združenja pa 
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so se zavezali, da ga bodo predstavili ustreznim organom v svojih državah. Dokument je podprl 
tudi RSK za pediatrijo. 
 
Člani ZS so dokument podprli in poudarili, da gre za minimalne standarde, ki zagotavljajo 
celovito oskrbo otrok z rakom. 
 
 
Sprejet je bil SKLEP: 
 
ZS podpira Enotne standarde oskrbe otrok z rakom in predlaga, da se dokument predstavi tudi 
na Ministrstvu za izobraževanje, znanost in šport in na Ministrstvu za delo, družino, socialne 
zadeve in enake možnosti. 
 
 

Ad 4 – Predstavitev Enotne metodologije organizacij e urgentnih centrov v Republiki 
Sloveniji 

 
Enotno metodologijo organizacije urgentnih centrov v Republiki Sloveniji je predstavil dr. Roman 
Košir, predsednik delovne skupine Ministrstva za zdravje, ki je dokument pripravila. Povedal je, 
da dokument postavlja osnovne usmeritve in zahteve za organizacijo urgentnih centrov kot 
samostojnih oddelkov v slovenskih bolnišnicah z vidika organizacije vodenja, sistematizacije 
kadra, definicije področja dejavnosti, organizacije delovnih procesov in vpeljevanja kliničnih poti, 
vodenja kakovosti ter vidika zagotovitve finančnih sredstev. 
 
Člani ZS so bili soglasni, da je projekt strokovno in organizacijsko zelo dober in nujno potreben 
za poenotenje tega področja v Sloveniji. Postavili so nekaj vprašanj, na katera so predstavniki 
delovne skupine odgovorili neposredno na seji. Imeli pa so nekaj manjših pripomb oz. 
predlogov: 

- predlog, da se čim prej vključijo tudi druge stroke (sedaj so splošno, internistično in 
kirurško področje zelo dobro organizirani, ostale stroke pa ne), oziroma da se 
vključevanje drugih strok v dokumentu bolj jasno specificira; konkreten predlog je, da se 
v dokumentu namesto da bo to urejeno, če bo možno, če prostorske možnosti to 
omogočajo, napiše "mora biti urejeno, če zaradi objektivnih razlogov zdaj to ni mogoče, 
se mora prednostno čim prej urediti"; 

- opozorilo, da so podatki o številu obiskov v urgentnih ambulantah lahko zavajajoči, saj 
velik del teh dejansko ni urgenten, zato bi bila za načrtovanje organizacije urgentnih 
centrov nujna ne samo statistična, ampak tudi strokovna analiza obiskov; pričakovanje 
ZS je, da se bodo od takrat naprej, ko bodo urgentni centri začeli delovati, začeli 
pridobivati kvalitetni, objektivni podatki, ki bodo nato podlaga za nadaljnje odločitve; 

- mnenje, da termin "strokovni svet" v dokumentu ni najboljši; 
- opozorilo, da bodo urgentni centri lahko začeli delovati samo pod pogojem, da bomo 

združili bolnišnice in zdravstvene domove (prenos opreme in kadrov iz zdravstvenih 
domov v bolnišnice); 

- opozorilo, da lahko pride do problemov pri delovanju modro-zelenega sektorja (relativno 
enostavna nujna stanja), ki ga zdaj v celoti obvladuje družinska medicina – v Celju so 
družinski zdravniki napovedali, da v urgentnem centru ne bodo delali. 

 
 
Sprejet je bil SKLEP: 
 
ZS je sprejel sklep, da podpira usmeritve Enotne metodologije organizacije urgentnih centrov v 
Republiki Sloveniji. 
 
 

Ad 5 – Razprava o predlogih in pripombah članov ZS na Predlog Resolucije o 
nacionalnem planu zdravstvenega varstva 2015 - 2025  "Skupaj za družbo zdravja" 

 
Na 5/2015 seji ZS je bil sprejet sklep, da bodo člani ZS svoje pripombe na Predlog Resolucije o 
nacionalnem planu zdravstvenega varstva 2015 - 2025 "Skupaj za družbo zdravja" poslali na e-
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naslov Zdravstvenega sveta in jih urejene po točkah obravnavali na 6/2015 seji ZS. V skladu s 
tem sklepom so člani ZS pregledali in uredili vse podane pripombe in predloge. Urejene 
pripombe in predlogi so zbrani v dokumentu, ki je priloga zapisnika. Napisani so v funkciji "sledi 
spremembam", splošne pripombe so napisane zadaj.  
 
 
Sprejet je bil SKLEP: 
 
ZS je sprejel sklep, da podpira Predlog Resolucije o nacionalnem planu zdravstvenega varstva 
2015 - 2025 "Skupaj za družbo zdravja" z dopolnitvami oz. predlogi, zapisanimi v dokumentu 
Predlog Resolucije o nacionalnem planu zdravstvenega varstva 2015 - 2025 "Skupaj za družbo 
zdravja" – pripombe Zdravstvenega sveta, ki je priloga zapisnika in ga bo ZS posredoval 
Ministrstvu. 
 
 

Ad 6 – Razno 
 

1. Financiranje doktorskega študija v javnih zavodi h 
 
Predsednik ZS je člane ZS opozoril, da ZUJF onemogoča financiranje oziroma sofinanciranje 
doktorskega študija javnim zavodom, kar je nesprejemljivo in je potrebno ukiniti. Predlaga, da 
ZS sprejme sklep, da se ta neživljenjski ukrep v zdravstvenih inštitucijah opusti. 
 
 
Sprejet je bil SKLEP: 
 
ZS je sprejel sklep, da predlaga, da se zdravstvene institucije izvzamejo iz ukrepa Zakona o 
uravnoteženju javnih financ, ki onemogoča financiranje oziroma sofinanciranje doktorskega 
študija javnim zavodom. 
 
 
Druge razprave pod točko "Razno" ni bilo. 
 
 
6/2015 seja ZS z dne 5. 8. 2015 se je zaključila ob 20. uri. 
 
 
 
 
Zapisala:                                                                                    
Anja Bračko                                                                           prof. dr. Franc Strle 
koordinatorka ZS                                                 PREDSEDNIK ZDRAVSTVENEGA SVETA 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Priloga: 

- pripombe ZS na Predlog Resolucije (Predlog Resolucije o nacionalnem planu 
zdravstvenega varstva 2015 - 2025 "Skupaj za družbo zdravja" – pripombe 
Zdravstvenega sveta). 


